
Adverbs (= Επιρρήματα) 

 
Τα  επιρρήματα είναι λέξεις οι οποίες, όπως δηλώνει το όνομά τους, προσδιορίζουν το ρήμα. Μας 
δείχνουν, δηλαδή, τον τόπο, τον τρόπο και το χρόνο που γίνεται κάτι.  
Συνήθως σχηματίζονται με την προσθήκη της κατάληξης –ly στον θετικό βαθμό του επιθέτου. 
 

ΠΡΟΣΟΧΗ! 
 

good - well 
 

ΔΙΑΦΟΡΑ ΕΠΙΘΕΤΩΝ ΕΠΙΡΡΗΜΑΤΩΝ 
Τα επίθετα προσδιορίζουν ουσιαστικά.   e.g. red car   e.g. expensive bag 
Απαντούν στην ερώτηση "Τι είδους;" e.g. He is a careful driver.   
(Τι είδους οδηγός είναι; --> careful=προσεκτικός)  
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Tα επιρρήματα προσδιορίζουν ρήματα ή κάποιο επίθετο (ενισχύουν τη σημασία του).  
e.g. walk slowly      e.g. really good 
Απαντούν στην ερώτηση "Πώς κάνω κάτι;" (δηλώνουν τον τρόπο) 
e.g. He drives carefully. (Πώς οδηγεί; --> carefully=προσεκτικά) 

ΕΠΙΡΡΗΜΑΤΑ ΠΟΥ ΕΙΝΑΙ ΤΑ ΙΔΙΑ ΜΕ ΤΑ ΕΠΙΘΕΤΑ 

Τα ακόλουθα επίθετα σχηματίζουν τα επιρρήματά τους χωρίς καμία αλλαγή. 

 
 
e.g. Steve is a fast driver. (Adjective) 
e.g. Steve drives really fast. (Adverb) 
 
 

ΠΡΟΣΟΧΗ! 
Οι παρακάτω λέξεις δεν έχουν "καμία σχέση" με τα παραπάνω επίθετα-
επιρρήματα: 
 
Hardly (almost not = μόλις και με τα βίας/ σχεδόν καθόλου)  
[δεν σχετίζεται σημασιολογικά με το hard] 
e.g. She hardly eats anything. (= Δεν τρώει σχεδόν τίποτα) 
e.g. I had hardly completed the test when the bell rung.  
 
Nearly (=almost=σχεδόν, παρά λίγο) 
e.g. He nearly killed himself. (= Παραλίγο να σκοτωθεί) 
 
Highly (= very well/very=σε μεγάλο βαθμό) 
e.g. His students think highly of him. (= Oι μαθητές του τον εκτιμούν σε μεγάλο βαθμό) 
 
Lately(=recently= τον τελευταίο καιρό, πρόσφατα) 
e.g.I haven’t seen him lately (= Δεν τον έχω δει τον τελευταίο καιρό). 
 
Deeply (= greatly/ very much= πάρα πολύ) 
e.g. I was deeply hurt by what happened.(=Πληγώθηκα πάρα πολύ από αυτό που συνέβη) 
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Επίθετα και επιρρήματα στα αγγλικά με εντελώς διαφορετική σημασία: 
Επίθετα και επιρρήματα που γράφονται το ίδιο αλλά έχουν διαφορετική σημασία: 

Σημασία επιθέτου: Αγγλική λέξη Σημασία επιρρήματος: 
ομαλός even ακόμη 
άρρωστος ill κακώς 

ακριβής just μόλις,απλώς 
μόνος only μόνο 
σωστός, δίκαιος right ίσια, κατ´ευθείαν 

ήσυχος, ήρεμος still ακόμη, όμως 
αληθής very πολύ 

 
 

 
 

ΛΕΞΕΙΣ ΠΟΥ ΕΙΝΑΙ ΚΑΙ ΕΠΙΘΕΤΑ ΚΑΙ ΕΠΙΡΡΗΜΑΤΑ 

Και οι ακόλουθες λέξεις παρ' όλο που τελειώνουν σε  -ly λογαριάζονται τόσο ως επίθετα, 

όσο και ως επιρρήματα, ανάλογα με τα συμφραζόμενα και τον ρόλο που παίζουν μέσα στην 
πρόταση. 
hourly, daily, weekly, monthly, yearly    
e.g. I get a weekly wage. (Adjective) 
e.g. I am paid weekly. (Adverb) 

ΛΕΞΕΙΣ ΣΕ -ly ΠΟΥ ΕΙΝΑΙ ΕΠΙΘΕΤΑ 

Οι παρακάτω λέξεις παρ' όλο που έχουν κατάληξη -ly είναι επίθετα και ΟΧΙ επιρρήματα! 
  brotherly, elderly, friendly, silly, lovely, ugly    
e.g. His brother is very friendly. (Adjective) 
e.g. Mr Smith is rather elderly.  (Adjective) 
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Η επιρρηματική μορφή των παραπάνω λέξεων σχηματίζεται περιφραστικά με την 
έκφραση: 
in a ...... way 
e.g. The secretary talked to me in friendly way. 

ΡΗΜΑΤΑ ΑΙΣΘΗΣΕΩΣ 

  

 
Tα ρήματα smell, taste, seem, sound, feel, look ακολουθούνται από επίθετα και όχι 
από επιρρήματα. 
 
e.g. What you say sounds good.    ΟΧΙ    sounds well 
e.g. That soup smells delicious.     ΟΧΙ    tastes deliciously 
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